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Abstract (en)
[origin: US2017146008A1] A pump supplying an application system of a liquid covering product including a motor actuating at least two pistons, a
drum rotated by the motor, the drum including an outer cylindrical surface having a cam profile, each piston being secured to a rod on which a roller
is fastened rolling over the cam profile such that the roller connected to each piston via one of the rods is translated along the translation axis of
the corresponding piston under the action of the rotation of the drum, each roller being in contact with the cam profile in an angularly offset position
relative to the other rollers such that one of the pistons is moving when the other piston reaches an inversion point of its movement direction, and the
pump including compensating means suitable for accelerating one of the pistons when another piston reaches an inversion point of its movement
direction.

Abstract (fr)
Cette pompe (1) d'alimentation d'un système d'application d'un produit de revêtement liquide comprend un moteur (3) actionnant au moins deux
pistons, un tambour (9) entrainé en rotation par le moteur (3), le tambour comprenant une surface cylindrique externe (90) présentant un profil de
came (92), chacun des pistons étant solidaire d' une tige (51, 61) sur laquelle est fixée un galet (53, 63) roulant sur le profil de came (92) de telle
manière que le galet lié à chacun des pistons via une des tiges est entraîné en translation selon l'axe (X-X') de translation du piston correspondant
sous l'action de la rotation du tambour (9). Chacun des galets est en contact avec le profil de came à une position décalée angulairement par
rapport à la position des autres galets de telle manière que l'un des pistons soit en cours de mouvement lorsqu'un autre piston atteint un point
d'inversion de son sens de mouvement. La pompe comprend des moyens de compensation (10) adaptés pour accélérer l'un des pistons lorsqu'un
autre piston atteint un point d'inversion de son sens de mouvement.
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